

Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2025-11-12

Styrelsens medlemmar: Ludvig Magdeburg (Ordförande), Klara Enfors (Vice Ordförande), Ziad Albitar (Sekreterare), Albin Lindberg (Sportchef), Engla Selander (Informationsansvarig), Sofia Barbaranelli (Kassör), Theo Carlsson (Klubbmästare), Ella Maxeby (Klubbmästare), Ellica Sandegren (Studierådsordförande), Bartek Sienko (Studiesocialtansvarig)

Frånvarande: Ingen

Även närvarande: Ingen

Mötet öppnas: 12.16

1 Val av justerare

Engla Selander väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Uppdateringsrunda

- Ordförande: Mycket dokument som ska fixas inför stormötet, skickat massa mejla.
- Vice-ordförande: Bokade klart Smålands för medaljmiddag.
- Sekreterare: Fyllt på skrubben, städlat skrubben och ska sätta upp recceströjan.
- Sportchef: Turbo igår, fixat lite med ÅM (fixa schema och hemsida).
- Informationsansvarig: Medaljerna är beställda, haft styrelsepresentationer på Instagram.
- Kassör: Haft problem med Speedledger, var med vice-ordförande och gjorde bokning och betalade fakturor.
- Klubbmästare: Sittning imorgon, TB igår, dasquen nästa vecka sen pubruna och fyrispark kvar för terminen. Fick en lampa stulen på twister eventet.
- Studiesocialtansvarig: Strogan-off är i princip klar prepat, ska ha möte med elektros studiesoc och efterträdare för att snacka om mariokart.
- Studierådsordförande: Imorgon ska hon på institutionsstyrelsemöte, fortsatt dialog med en kursansvarig.

3.2 Hannah från skrubbverket

Hannah från skrubbverket frågar om vi vill anordna ett luciataget, hon tar på sig att sköta luciataget och skrubben kan sköta fikat. Hon undrar om vi kan använda våra kommunikationskanalen.

Styrelsen går med på det.

3.3 Stormötet

Behöver två justerare tillika rösträknare, klubbmästare (Theo Carlsson) och studiesocialtansvarig (Bartek Sienko) ställer upp.

Måste boka nation till efter stormötet.

Vice-ordförande tror att reccarna inte har fått nog med information, de trodde antagligen att gå med i sektionen på är samma sak som att gå med i sektionen. Styrelsen ska skicka igen till reccarna att de ska bli medlemmar i sektionen och lägga ut igen på Instagram.

Styrelsen diskuterade ett förslag att byta ordning på valen av de olika posterna. Styrelsen diskuterar om detta borde vara någonting man ska rösta igenom på själva stormötet.

Styrelsen diskuterade vilken tid man ska lägga pizzabeställningen på.

3.4 Spex medaljmiddag

Styrelsen diskuterade spex inför medaljmiddagen och när de ska spexträna.

3.5 Interpool

Sportchef tar upp att han tänker boka Interpool den 2a december, då får man gratis inträde och 50 procent rabatt på spelen. Styrelsen tyckte det lät bra. Sportchef undrade om man borde ha något tema, men styrelsen tyckte att ovve får vara temat.

3.6 Dagens frukt

Sockervadd.

4 Övriga frågor

- Studiesocialtansvarig undrar om skrubben får låna skrubben för att de ska ha möte med elektro. Det går bra.

Mötet avslutas: 13.01

Upprättat av: Ziad Albitar (Sekreterare)

Justerat av: Engla Selander (justerare).